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REUNIÓ ENTRE EL CAP DE L’EXECUTIU I EL CÒNSOL LAUREDIÀ

El Govern oferirà una alternativa
per a la plaça Major de Sant Julià

EL PERIÒDIC*
ANDORRA LA VELLA

33 Els cònsols de Sant Julià de Lòria durant la reunió que van mantenir amb el cap de Govern, ahir.

ANA

Bartumeu considera
que el projecte inicial
era «massa ambiciós»
i molt car per a l’Estat

Un conveni signat
pel ministre liberal
Minoves comprometia
5,4 milions de l’erari

E
l Govern oferirà en breu
una proposta alternativa al
projecte de remodelació de
la plaça Major de Sant Julià

de Lòria, una obra que inicialment
es vinculava a la futura ampliació
del campus de la Universitat d’An-
dorra i que comprometia 5,4 mi-
lions d’euros de l’erari estatal. El cap
de l’Executiu, Jaume Bartumeu, es
va reunir ahir amb el cònsol laure-
dià, Josep Pintat, i va insistir que el
projecte inicial «és difícil d’assumir
econòmicament». L’alternativa,
doncs, passarà per un projecte
menys costós des del punt de vista
econòmic, i ha de servir per deslliu-
rar el Govern del compromís adqui-
rit l’any passat, mitjançant el conve-
ni signat entre l’aleshores ministre
de Cultura en funcions, Juli Mino-
ves, i el Comú de Sant Julià.

Després que, la tardor passada,
Bartumeu anunciés la intenció de
revisar el projecte, que va titllar
d’«excessivament ambiciós» i d’ha-
ver estat signat «a corre-cuita», el
Comú de Sant Julià es va quedar a
l’expectativa de la nova proposta
que els pugui fer arribar el Govern.
De fet, en la reunió d’ahir, el Govern

no va presentar encara el nou pro-
jecte, si bé Bartumeu, en declara-
cions posteriors a la trobada, va afir-
mar que «serà una proposta en posi-
tiu», tenint en compte que un dels
edificis de la plaça pertany precisa-
ment a l’Administració Central.

A la reunió, que va tenir lloc el
matí a l’edifici administratiu de Go-
vern, hi van assistir també el minis-
tre d’Ordenament Territorial, Ge-
rard Bàrcia, i el cònsol menor de
Sant Julià de Lòria, Enric Sangrà. A
més de parlar de la remodelació de
la plaça Major, els participants en la
trobada van parlar d’altres qües-
tions que afecten la parròquia lau-

redània, com ara el desenvolupa-
ment de les obres del vial de Sant Ju-
lià.

Segons Bartumeu, Pintat no va
ser especialment crític amb l’atura-
da parcial d’aquestes obres i es va in-
teressar, més aviat, per aquells
trams que sí que s’estan executant.
En concret, la conversa va girar a
l’entorn del control de les explo-
sions necessàries per a la construc-
ció del túnel de la Tàpia. En qualse-
vol cas, i per motius d’agenda, Pin-
tat no va fer declaracions posteriors
a la reunió i, per tant, no va explicar
la seva visió de la trobada.

PROJECTE MILIONARI / El 29 de maig
de l’any passat, just abans que els
ministres del nou Govern social-
demòcrata prenguessin possessió
dels seus càrrecs, l’encara ministre
Juli Minoves va signar un conveni
d’ordenació de la plaça Major de
Sant Julià de Lòria amb el Comú
d’aquella parròquia. A partir
d’aquest conveni, el Govern es com-
prometia a aportar 5,4 milions
d’euros al projecte d’ampliació de
l’UdA i a la conseqüent remodelació
de la plaça Major i el seu entorn.
Això sí, l’import es pagaria en qua-
tre anys: 400.000 euros l’any passat,
un milió aquest any, dos milions el
vinent i dos milions més el 2012.

El fet que el conveni se signés des-
prés de les eleccions i just abans que
es produís el relleu al capdavant
dels ministeris, fa que Bartumeu si-
gui especialment crític amb «les ma-
neres» que es van utilitzar per rubri-
car l’acord. Les obres s’havien d’ini-
ciar aquest any mateix, però de mo-
ment tot ha quedat suspès, en espe-
ra que el Govern presenti un nou
projecte. H
*earasa@andorra.elperiodico.com

SEGUIMENT DELS FERITS

Donada d’alta una de les
viatgeres del bus accidentat
b
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33 La façana de l’Hospital Nostra Senyora de Meritxell.

bEls dos malalts greus,
ocupants del turisme,
evolucionen sense
complicacions

Les dues persones ferides de gravetat
en l’accident d’aquest dimarts entre
un autobús i un turisme a les Bordes
d’Envalira evolucionen favorable-
ment i sense complicacions dels po-
litraumatismes que els va causar
l’accident, i dels quals van ser inter-
vinguts quirúrgicament. Tant la do-
na, C. R., de 54 anys, com el noi, E.C.,
de 19 anys, continuen ingressats a
l’Hospital Nostra Senyora de Merit-
xell. Aquests dos ferits greus eren els
ocupants del turisme, mentre que la

tercera ferida, T. X. C., de 74 anys,
viatjava en el bus implicat i ahir se li
va donar l’alta, segons van informar
des del Servei Andorrà d’Atenció Sa-
nitària.

El sinistre es va produir dimarts
passat entre un vehicle, matrícula
francesa, i un autobús de línia de la
Cooperativa Interurbana a les Bor-
des d’Envalira. La dona i el jove, tots
dos turistes francesos, van ser els
que van sofrir les conseqüències més
greus, amb politraumatismes, i van
haver de ser evacuats en helicòpter
per al seu trasllat a l’hospital. Altres

tres viatgers del bus també van re-
sultar ferits, però només una, la que
va rebre l’alta ahir, va ser ingressa-
da. Els testimonis van explicar a
l’ANA que el vehicle circulava en di-
recció al Pas de la Casa i presumpta-
ment va envair el carril contrari i va
xocar contra l’autobús, que anava
en direcció a Soldeu. L’accident es va
produir a la CG-2, que va estar talla-
da en els dos sentits de la marxa, co-
sa que va ocasionar importants re-
tencions.

L’autobús, que portava quatre
passatgers, a més del conductor, va
quedar aturat al voral de la carrete-
ra contra una senyalització vertical,
mentre que el turisme va quedar
molt malmès al mig de la calçada.
Els Bombers van haver d’intervenir
el vehicle per excarcerar-ne els dos

Els turistes francesos
encara continuen
ingressats a l’hospital
andorrà

la universitat AMPLIACIÓ «INNECESSÀRIA»

< En declaracions posteriors a la
trobada amb el cònsol Pintat, el
cap de Govern, Jaume Bartumeu,
va afirmar que «l’ampliació (física)
de la universitat avui no és
necessària». Amb aquestes
paraules, Bartumeu avançava
que, amb tota probabilitat, el
projecte alternatiu no inclourà
aquest aspecte.

< El projecte inicial tenia en
compte tant la remodelació de la

plaça Major com l’ampliació de
l’espai que ocupa l’UdA. Encara
que l’ampliació del campus es
descarti eventualment, el cap de
Govern va assegurar que la
proposta que faran al Comú de
Sant Julià de Lòria serà «en
positiu» i permetrà remodelar
efectivament la plaça i, alhora,
dinamitzar la parròquia
laurediana. De moment, però, no
ha transcendit cap més detall del
projecte.


